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Agenderingsverzoek Informatienota 

Indienende fractie: D66, PvdA, SP

Naam woordvoerder: Sonja Paauw / Herman Sieben / Brammert 

Geerling

Verzoek om agendering van de Informatienota: Toekomstvisie Nooterhof / memo aan de raad / 

Informatienota beantwoording art 45 vragen dd 

18/8/2020

Deze Informatienota staat op de lijst van 
ingekomen stukken d.d.:

7/9/2020

Verzoek om agendering in de:
Informatieronde  

Debatronde

Aanleiding tot agenderen: 2,5 jaar na aankondiging dat er een 
toekomstvisie voor de Nooterhof zou komen 
en een aangenomen motie in het najaar van 
2019 dat deze er in april 2020 zou liggen, is 
deze toekomstvisie er nog niet. Wel liggen er 
drie scenario's. Naar aanleiding daarvan zijn 
er artikel 45 vragen gesteld waaruit blijkt dat 
er op korte termijn geen toekomstvisie komt. 
Wij willen hier graag met de raad over in 
debat om erachter te komen of er draagvlak is 
om op korte termijn wel met een visie te 
komen en zo ja welk scenario dan de 
voorkeur heeft.

Beoogd effect van agenderen: Op korte termijntot een goede toekomstvisie 
te komen.

Voor de Informatieronde moeten de volgende 
betrokkenen worden uitgenodigd:

     

Voor de Debatronde moet de debatvraag zijn: Welk scenario ziet de gemeenteraad voor de 
Nooterhof, wat is de visie van de 
gemeenteraad op de toekomst van de 
Nooterhof en de termijn waarop deze 



2

voorstellen

Datum 11 mei 2010

2/2

invulling zou moeten krijgen. En op welke 
manier is het natuur- en milieueducatiebeleid 
hieraan gekoppeld?


